

DEPARTMENT OF VETERANS AFFAIRS*Declaration—Veterans' Week*

In recognition of the service and achievement of Canadians at home and overseas during the First World War, the Second World War, the Korean War and peacekeeping operations around the world, and in recognition of those Canadians who paid the ultimate sacrifice for their country in the name of peace and freedom, the Government of Canada hereby declares that the period beginning November 5 and ending November 11, 1997, shall be known as Veterans' Week.

JEAN CHRÉTIEN
Prime Minister of Canada

[44-1-o]

MINISTÈRE DES ANCIENS COMBATTANTS*Déclaration — Semaine des anciens combattants*

En reconnaissance du service et des réalisations des Canadiens au pays et outre-mer au cours de la Première Guerre mondiale, de la Seconde Guerre mondiale, de la guerre de Corée, et des opérations de maintien de la paix partout dans le monde, et en témoignage de reconnaissance envers les Canadiens qui ont consenti le sacrifice ultime pour leur pays, au nom de la paix et de la liberté, le gouvernement du Canada déclare que du 5 au 11 novembre 1997, nous célébrerons la Semaine des anciens combattants.

Le premier ministre du Canada
JEAN CHRÉTIEN

[44-1-o]
